
 

5 Days 4 Nights 
SABAH PERFECT HOLIDAY PACKAGE 

 
Sample itinerary and schedule arrangement for reference only. 

DAY 1 KK ARRIVAL – WAR MEMORIAL PARK – KUNDASANG OVERNIGHT 

Meet and greet by our local representative upon arrival at Kota Kinabalu Airport (ETA morning/afternoon). You 

will be transferred for a lunch at the local restaurant before depart for an approximately 2 hours to arrive 

Kundasang. Along the way, a brief stop at Nabalu market for your opportunity to find rich variety of local 

products, fruits, snacks, handicrafts etc and enjoy the spectacular view of the Mount Kinabalu on a clear day. 

Proceed to visit the Kundasang War Memorial before check in to your accommodation. Established in 1962, this 

was one of the first memorials to commemorate the brave Australian and British Prisoners of War who died in 

Sandakan and during the infamous death marched to Ranau during World War II. The memorial also remembers 

the people of North Borneo who risked their lices to help the POWs. You are free at your own leisure upon 

check in and dinner will be served at the restaurant. 

 

Meal   : Lunch & Steamboat Dinner 

Accommodation  : Kinabalu Pine Resort OR SIMILAR (Standard Room) 

 

DAY 2 FISH SPA – PORING HOT SPRING – DESA  FARM – KINABALU PARK 

After breakfast, 0900hrs depart for an approximately 45 minutes journey to Kampung Luanti for fish massaging 

session. This natural massage is deemed to have curative effect on those who suffer from psoriasis. It is also 

helps to remove the dead skin from your feet. After the ticklish fish nibbling activity, continue journey to Poring 

Hot Spring. You are optional to go on the canopy walk which is 58m long 40 high where you’ll be rewarded 

with an insight of the tropical forest and eye-to-eye view of its tree top denizens; Take a dip into the open-air 

Japanese bathtubs fed by a sulphurous underground or you may soak your feet at the foot soaking pool if you 

don’t want to get wet. Explore the surrounding of the park then proceed to Desa Dairy Farm which lies at the 

foot of Mount Kinabalu in the Mesilau Highland, Kundasang. The real attraction here is the cattle farm, 

producing about 900,000 liters of milk per year. The farm is 199 hectares and most of the milking cows are 

Friesians, the highest milk producers of all cattle breeds. You can spend your pocket money to buy their very 

own product from the freshest milk such as ice cream, yogurt, packed milk, pudding and more. Take some photo 

with the majestic Mount Kinabalu as the background before transfer to UNESCO WORLD Heritage Site, 

Kinabalu Park. Enjoy the cool and refreshing air as you proceed for a guided walk along the nature trails with 

your tour guide to learn more about the Kinabalu Park’s biological treasure trove. Return back to your 

accommodation and rest for the day.  

 
Meal   : Breakfast, Lunch & Set Dinner 

Accommodation  : Kinabalu Pine Resort OR SIMILAR (Standard Room) 

 

DAY 3 PROBOSCIS MONKEY & FIREFLIES RIVER CRUISE – KK OVERNIGHT 

Check out from the accommodation and transfer for lunch at a local restaurant. After lunch, head towards the 

northern part of Sabah by an approximately 2.5 hours journey through breathtaking scenery along the country-

side. Upon arrival, light refreshment will be served followed by a river cruise in search of the proboscis 

monkeys, flying flock of egrets and other wildlife. Return back to the mainland and Asian buffet dinner will be 

served at the restaurant. After dinner, board the boat again for a night river cruise to witness the magical moment 

of fireflies lighting up the mangrove trees before transfer back to Kota Kinabalu.  

 

Meal   : Breakfast, Lunch, Evening tea & Dinner 

Accommodation  : ***Shangrila Hotel OR SIMILAR (Superior Room) 
 

DAY 4 TARP TWIN ISLANDS SNORKELLING 

0800hrs Meet at the hotel lobby and transfer to the jetty for registration. Take an approximately 20 minute’s boat 

ride to one of the island at Tunku Abdul Rahman Park, Sapi Island. Upon arrival, free at your own leisure. Enjoy 

the white sandy beaches, sunbath under the tropical sun, explore the short forest trail on your own and choose to 

snorkel from the beautiful island shore. You may also enjoy various type of water activities (at your own cost) 

which available at the island. Afternoon transfer to Manukan Island and sumptuous lunch will be served in 

island style. Continue leisure at the island until your boat departure back to Kota Kinabalu.  

 

Meal   : Breakfast & Lunch 

Accommodation  : ***Shangrila Hotel OR SIMILAR (Superior Room) 
 

DAY 5 FREE & EASY – DEPARTURE  

Free at your own leisure until check out and transfer to the airport for your flight departure. 

 

Meal   : Breakfast 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRICE PER PERSON 

GROUP SIZE 

(ADULT) 

ADULT  

(12 & ABOVE) 

CHILD  

(3 - 11 YEARS OLD) 

2 - 4 RM 1,840 RM 1,288 

5 - 7 RM 1,480 RM 1,036 

8 - 10 RM 1,390 RM 973 

 11 - 15 RM 1,350 RM 945 

16 & above RM 1,250 RM 875 
Minimum 2 adults into one room. 

Child is sharing room with parents and utilizing existing bed. 

PACKAGE INCLUSIVE OF: 

 Accommodation : 2 nights stay at Kundasang; 2 nights stay at Kota Kinabalu 

 Meal : Breakfast x 4, Lunch x 4, Dinner x 3, Evening Tea x 1 

 Private transportation and tour arrangement as per mentioned in the itinerary 

 Boat transfers to islands (seat in coach basis) 

 English/Chinese speaking tourist guide 

 Snorkeling equipments 

 

PACKAGE EXCLUSIVE OF: 

 Peak season surcharge 

 Accommodation/room upgrade 

 International / Domestic airfare 

 Any others not mentioned in the program such as other meals, tip, drinks, single room supplement, personal 

expenses, travel insurance and any option additional tours or activities during free time. 
 
*EFFECTIVE FROM 1

ST
 SEPTEMBER 2017 UNDER THE REQUEST OF THE MALAYSIA GOVERNMENT, ALL 

THE FOREIGNER GUESTS ARE REQUIRES TO PAY A TOURISM TAX OF RM10NETT PER ROOM PER 

NIGHT UPON CHECK IN.* 



 

5天4夜沙巴完美度假配套 
 

行程编排仅供参考而已。 

第一天 抵达亚庇 – 战争纪念馆 – 昆达山过夜 

在沙巴亚庇国际机场接机(预算早上/中午抵达)，载往本地餐厅享用午餐。吃饱午餐后，开始出发约2个

小时车程穿越风景秀丽的山路到达昆达山。路上将途中的那巴鲁稍作停留，这里是当地人聚集销售当地

农产品，水果，家庭种植的蔬菜和手工艺纪念品的地方。下来专车约30分钟到昆达山战争纪念园，是首

座为了纪念二战中臭名昭著的山打根至兰瑙的“死亡之旅”途中牺牲的勇敢的英澳战俘所建立的相关纪

念馆之一。此处有四座独立但交相呼应的花园，分别代表牺牲的战俘们的祖国，它们是：澳洲花园、整

齐的英国玫瑰园、开满神山野花的婆罗洲花园，最高处是沉思花园，建有沉思池和绿廊。之后前往住宿

安排登记入住休息，自由活动。 
 

餐食 : 午餐、晚餐 

住宿 ： 京那巴鲁松度假村或同级（Standard Room） 

 

第二天 天然鱼儿按摩 – 保龄温泉 – DESA养牛场 – 神山公园 

0900小时专车位于离住宿大约45分钟到鲁安帝村的摩罗里河体验天然鱼儿按摩。该些鱼类是经过乡保委

员会训练，特别为前来鲁安帝村的游客进行活鱼按摩的鱼类，能够提供健康养身的疗效。接着继续行程

到波令温泉。这个天然露天温泉，也设有日式天然浴场，在这里游客可以将自己浸浴在温泉中享受热带

雨林的大自然洗礼，让您身心灵焕然一新。温泉水含有硫磺，能让您获得疗理体肤的良好效益。此外，

也可以尝试横渡离地41公尺，长度157米悬挂在半空的《树顶雨林吊桥》一游，以欣赏婆罗洲热带雨林

草木苍翠茂盛的壮丽景色。然后前往属于沙巴州政府的养牛场，市场上所销售的Desa牛奶品牌全部产自

这里。这里很有欧陆风情味道，景色又很美，青青草地和小牛小羊，深黛色的远山连接蓝天白云，令人

心旷神怡。在天气晴朗时，您甚至可能发现京那巴鲁山的壮丽美景。还有新鲜的牛奶和牛奶冰淇淋可以

品尝呢！在还没返回住宿之前，停留在世界自然遗产的神山公园。在公园中的神山(4095m)是东南亚第

一高峰，浓密的雨林、沿着山峦的起伏，清新的空气和诡谲多变的云雾气候，让初到此地的游客有种好

似进入世外桃源的仙境一般。返回酒店休息，自由活动。 
 

餐食 : 早餐、午餐、晚餐 

住宿 ： 京那巴鲁松度假村或同级（Standard Room） 

 

第三天 长鼻猴及萤火虫之旅 – 亚庇过夜 

自行安排退房手续，而接送到本地餐厅享用午餐。吃饱后乘专车出发约2个小时车程，途中将会经过一

些淳朴的村庄和小城镇然后到达红树林。到达后享用一些小点心。接着乘船游览红树林，期间将会近距

离观赏许许多多沙巴特有的珍稀保护物种--长鼻猴，以及各种的野生动物，途中欣赏美丽的海上日落。

随后我们将到具有当地特色的水上餐厅享用具有马来风味的自助晚餐。餐后再乘船观赏犹如悬挂在圣诞

树上的小灯饰--萤火虫！观赏完毕后登岸，启程返回亚庇酒店登记入住休息。 
 

餐食 : 早餐、午餐、下午茶、晚餐 

住宿 ： ***香格里拉酒店或同级（Superior Room） 
 

第四天 东菇阿都拉曼国家公园双岛浮潜之旅 

0800小时在酒店大厅集合后于码头乘船前往《东菇阿都拉曼国家公园》之一的岛屿，船程大约20分钟。

到达后，在那里可以看到干净的白沙滩，您可以享受日光沐浴，可以在岛上散步，也可以选择浮潜。如

果您还想要另外付费去体验其它的海上更刺激的活动都可，例如，潜水，皮划艇，香蕉船，海中漫步和

滑翔伞等。中午乘船到另外一个岛屿去享用一顿丰富的岛上自助餐，然后继续自由活动。大约3点左右

乘船返回大陆。 

 

餐食 : 早餐、午餐 

住宿 ： ***香格里拉酒店或同级（Superior Room） 
 

第五天 自由活动 – 结束行程 

自行安排退房手续之后，由专车接送到机场，结束愉快旅程。 

 

餐食 : 早餐 

 

 

 



 

 

个人报价 

人数(成人) 
成人  

(12岁以上) 

小孩 

(3 - 11岁) 

2 – 4 位 马币 1,840 马币 1,288 

5 – 7 位 马币 1,480 马币 1,036 

8 – 10 位 马币 1,390 马币 973 

 11 – 15 位 马币 1,350 马币 945 

16 位以上 马币 1,250 马币 875 

报价是按照2人入住1间房计算的价格。 

儿童与2名付费成人共享房间，而不占床。 

配套包括：- 

 住宿 ：2晚昆达山过夜；2晚亚庇过夜 

 餐食 : 早餐 x 4, 午餐 x 4, 晚餐 x 3, 下午茶 x 1 

 所提私人行程及参观景点的安排 

 来往船程（与其他客人拼团） 

 华文/英文导游 

 浮潜用具 

 

配套不包括：- 

 旺季附加费 

 升级酒店/房间附加费 

 任何机票 

 没有被标注的多余项目，如：另加用餐，小费，饮料，单人房，个人消费,在自由活动所支出的任何费用和

所有不被列入事项。 

 

马来西亚旅游及文化部已宣布所有的酒店从2017年9月1日起征收旅游税。因此酒店将在办理入住手续时向客人征收

每房每晚马币10的旅游税。此税只向外国游客征收，马来西亚公民免于征旅游税。 


